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Odbor za promet i komunikacije Zastupni6kog doma Parlamenta Federacije

BiH na 16. s1ednici, odrZanoj 25.07.2022. godine, razmatrao je:

1. lnformaciju JP Medunarodni aerodrom/zra6na luka Sarajevo d.o'o. br.01'01-
2-2018 -49 121 od 20.1 2.2021. godi ne ;

2.Donoienje zakljudaka s tematske siednice ,,Prometna infrastruktura u FBiH"'

Temeljem dlanka 44., a u skladu s alankom 71 Poslovnika Zastupniekog doma

Parlamenta Federacije BiH, Odbor podnosi slledece

IZVJESCE

1. lnformacija JP Medunarodni aerodrom/zradna luka Sarajevo d'o.o. br. 01-01-

2-201849121 od 20.12.2021. godine

Nakon obrazlozenja direktora JP Medunarodni aerodrom/zraina luka sarajevo d.o.o.

br. 01-01-2-2018-49121 od20.12.2021 . godine, te odrzane rasprave, nazoeni dlanovi

Odbora za promet i komunikacije jednoglasno su uzeli na znanje sadriaj ove

lnformacije u vezi realizacije Zaklju6aka Zastupnidkog doma Parlamenta

Federac'rje BH, donesenih na 19. sjednici, odrZanoj 24.02-2021. godine (Vlada je

dana 21 .10.2021. godine donijela Odluku o prestanku vale\a Odluke o putnidkoj

pristojbi - naknada za razvoj i unaprijeClenje avio prometa, te je ispo5tovan dug prema

uposlenicima MA Sarajevo. nastalog zbog smanjenia plaea u vri.ieme corona
pandem ije).
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2. Donoienje zakljudaka s tematske sjednice ,,Prometna infrastruktura u FBiH"

Nakon odrZane rasprave svih nazodnih dlanova Odbora za promet i komunikacije o

zakljudcima s tematske sjednice, odrZane 16.06. 2022. godine, jednoglasno su

usvojeni sljedeci

ZAKLJUECI
1. Nakon odriane tematske sjednice ,,Prometna infrastruktura u Federaciji BiH"
i analize dobivenih izvje56a nadleinih javnih poduze6a, evidentno je
neravnomjerno ulaganje po kantonima, kao i da je stanje cesta u Federaciji BiH
zadovoljavaju6e, ali nikako na razini na kojoj bi trebalo biti.

Zato ovaj Odbor inzistira da se u budu6nosti vrii pravednije ulaganje u cestovni
promet, sukladno gospodarskom razvoju iupanija/kantona, broju stanovnika itd.

2. Vlada Federacije BiH nije ispoitovala ulaganje u JP Zeljeznice FBiH, pa

trazimo da se izmiri postojeci dug, jer bi se stvaranjem boljih uvjeta u

ieljeznidkom prometu i pobolj5anjem ieljeznidke infrastrukture rasteretio
cestovni promet, omogudio snainiji gospodarski razvoj, smanjila cijelna
repromaterijala isl.

Predlaiemo da se u Proradunu Federacije BiH planiraju ve6a sredstva za
pobolj5anje infrasatrukture ieljezniikog prometa.

3. S ciljem unaprijeClenja i razvoja prometa u svim oblastima, prijedlog ovog
Odbora je da se u bududnosti razmotri mogu6nost formiranja Uprave za avio
promet.

4. S ciljem postizanja ravnomjernijeg ulaganje u sve oblasti prometa na
podrudju Federacije BiH, neophodno je pripremiti i donijeti Strategiju rczvoia
autocesta, ieljeznica iavio prometa u Federaciji BiH s preciziranim rokovima
izvoilenja radova.

5. Potrebno je od nadleZnih zatraiiti podatke o izdavanju uporabne dozvole za
postoje6e izgradene ceste i autoceste, a od onih koji nisu zavr5ili postupak
dobivanja uporabne dozvole, zatraiiti da pokrenu taj postupak.

Traiimo da se Zastupniiki dom izjasni o ovim zakljudcima.

Temeljem clanka 53 Poslovnika Zastupnidkog doma Parlamenta Federacile BiH, za

izvjestitelja na sjednici odreClen .ie predsjednik Odbora - Adrn Huremovic.
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